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Verslag BO 02/07/2020   

 

 Verslag van de Vergadering  
Bestuursorgaan 

 
 

Gent, 25/7/2020 

Secr. PFV HDP Verslag BO 02/2020 

 

Op donderdag 2 juli 2020 om 19:00 uur via Skype  

 

°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 

Aanwezig:  

de bestuurders: Reinold Borré (voorzitter) - Alain Garnier (sportief directeur) - Lucien Vanhoutte 

(administratief directeur/penningmeester) - Peter Crauwels - Marc Nolmans - Stefan Colle - Gino Segers 

– Rudi Vansnick- Jean-Paul Hombroeckx 

 het secretariaat: Heidi De Poorter - Tim Pennoit 

 

Afwezig: Peter Troonbeeck 

 

D A G O R D E 

 
01. Verwelkoming door de voorzitter 

Reinold stelt voor om al een aantal punten te bespreken voor de wintercompetitie.   

Het beleidsplan moet ingediend worden eind augustus.  

Er is goed nieuws binnen de VIV, de snooker zit boven de 500 leden, als ze onder hun aantal zitten 

dan kunnen ze hun herkenning kwijtspelen.  

8 augustus is er een statutaire vergadering met de Belgische 

4 augustus is het een statutaire vergadering van de VIV 

 

02. Goedkeuring verslagen  

 

• BO 01/20 van 06/05/2020 

• DB 04/20 van 04/05/2020  

• DB 05/20 van 28/05/2020 

• DB 06/20 van 25/06/2020 

  

De verslagen worden goedgekeurd 

 

03. Briefwisseling 

Mail van de voorzitter Benny C. van PC Genenbos, deze is zeer verontwaardigd dat tijdens zijn 

tornooi (dat goedgekeurd werd) in Antwerpen provinciale kampioenschappen worden 

georganiseerd.  Daar er beslist werd dat alle kampioenschappen op alle niveaus geannuleerd werden 

toch nog doorgaan in Antwerpen. Dit initiatief zou de organisatie veel verlies kunnen opleveren. 

Waar is de collegialiteit en ondersteuning gebleven? 

Noch de PFV is ingelicht dat Genenbos een tornooi gaat organiseren. Op de site van PFV Limburg 

en alles is afgelast en in september staat er niets ingevuld dat Genenbos iets gaat organiseren.  

 

Een mevrouw die een mailtje heeft gestuurd om haar ongerustheid te uiten over te maatregelen die 

niet echt toegepast worden in clubs. Mensen die dicht tegen elkaar staan, er wordt al eens binnen 

gespeeld bij slechter weer waardoor de afstand van 1,5 m niet gerespecteerd wordt, zelden een 

gebruik van mondmasker, teveel mensen bij elkaar, geen alcoholgels aanwezig,  enz….. 
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Het ligt niet aan de PFV, het zijn maatregelen die gesteld worden, wij kunnen als PFV niets 

verplichten, wij kunnen alleen maar hopen dat de clubs hun gezond verstand gebruiken en de 

maatregels zoveel mogelijk toepassen.  Wij kunnen hun er enkel en alleen op wijzen.  

 

Op onze algemene statutaire vergadering zat er in het mapje een document voor de openingsuren 

van de clubs op te noteren, die zouden dan moeten teruggestuurd worden naar de PFV om dit dan 

op een later tijdstip op onze website te plaatsen. We hebben in het begin wat documenten ontvangen, 

nu is het echt stilgevallen.  

Eventueel nog eens een rappel sturen naar alle clubs. Het document inscannen en doorsturen.  

 

Peter Troonbeeckx heeft per mail zijn ontslag doorgegeven. In het verslag van het DB stond vermeld 

dat de licenties gingen meegegeven worden met een provincieverantwoordelijke en voor Limburg 

was dat Peter Troonbeeckx, we moeten een ander persoon aanduiden.  

Alain G. zou de licenties voor Antwerpen de 15 juli komen ophalen en zou voorlopig die van Limburg 

ook meenemen. De andere keren zal Jean-Paul H. ze komen ophalen.  

   

04. Administratie 

De licenties worden afgedrukt voor de clubs die al een seintje hebben gegeven, dat ze klaar zijn met 

het inlezen van de ID.  

 

Beleidsplan:  de budgetten moeten nog toegepast worden.  Lucien neemt dit voor zijn rekening.  

 

05. Sport 

Nationale en Vlaamse wintercompetitie: er zal een vergadering zijn met de Walen om tot een 

kalender te komen voor de nationale competitie.   

Tim zou al de informatie moeten ontvangen hebben voor alle Vlaamse ploegen voor de  Vlaamse 

competitie, inclusief de dames, dan kan er begonnen worden aan de Vlaamse winterkalender.  Alain 

vraagt wie de Vlaamse winterkalender gaat samenstellen.  

De vraag zal gesteld worden aan Jean B. van zodra de eerste versie er is, zal die voorgelegd worden 

aan het DB. De data van de kalender van de federale moeten we zo snel mogelijk hebben om die in 

te passen in de provinciale kalender.  

 

Reglement van de wintercompetitie: er gaat niet veel veranderen naar de competitie 2020-2021. 

Een puntje is wel bekeken op de Vlaamse scheidsrechtercommissie is dat officiële scheidsrechters 

gemachtigd gaan zijn om tijdens de wintercompetitie kaarten te gebruiken en dat zal aangepast 

worden in het reglement.  

 

Brussels internationaal, Alain vraagt akkoord om er jeugd naar toe te sturen.  Het DB beslist om er 

dit jaar niemand naar toe te sturen.  

 

Er is en probleem dat we niet voor ons mogen schuiven.  Er zijn leden die dit jaar niet aansluiten 

bij hun club, omdat ze niet willen of kunnen spelen in hun club dus ook geen wedstrijden kunnen 

spelen.  Maar dan hebben ze een jaar niet gespeeld, met als gevolg dat om het even welke club kan 

vragen om die leden naar hun club te transfereren, buiten de transferperiode, want de leden staan 

dan als ex-clublid. Ook als de club dit jaar niet aansluit bij de federatie, moeten alle leden vrijgezet 

worden.   

 

De aanduidingen en plaatsen van de kampioenschappen 2020 provinciaal en Vlaams worden 

doorgeschoven naar 2021.   

In de nationale kampioenschappen gaan de kampioenschappen de kalender volgen van 2021, 2020 

wordt overgeslagen.  

 

Het sportkamp: op het DB werd er groen licht gegeven om het sportkamp toch te organiseren op 

voorwaarden dat we genoeg monitoren zouden hebben, waarvan minstens 1 dame.  We hebben al 

enkele dames op het oog, maar we moeten hun antwoord afwachten.  
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Naar heren toe is het geen probleem, dat zullen zijn: Marc, Dirk, Bart, Gunter, Yarno en misschien 

Bram.  

We hebben ook groen licht gekregen van Sporta, dat alles daar kan doorgaan. 

Er zullen aanpassingen zijn van het medisch dossier.   

Momenteel zijn er 14 inschrijvingen.  

 

06. Financiën 

 

Algemeen 

De bestuurders ontvingen een financieel verslag en is bijgewerkt tot 30/6/2020. 

Geen opmerkingen 

 

Afrekening jeugddossiers: 

 

In het DB van mei geweest stonden de bedragen van de jeugddossiers, maar dat van Limburg is 

ondertussen aangepast, omdat het gebaseerd was op het dossier van Ludo D. er ontbraken heel wat 

bewijsstukken. Jean-Paul is alles beginnen opzoeken van effectieve kosten die in de boekhouding 

geboekt waren. Dus het bedrag van 823 euro wordt aangepast naar € 614 euro 

 

Reinold B. haalt aan dat de boekhouding die in de provincies wordt gedaan, zou overgeheveld 

worden naar 1 persoon die deel uitmaakt van de PFV, want als er een controle is van de belastingen, 

wordt er veronderstelt dat de boekhouding van de provincies op het secretariaat aanwezig is.  

Het is wel de bedoeling, dat de betalingen nog altijd worden uitgevoerd door de provincie zelf, maar 

de bewijsstukken terechtkomen bij het secretariaat van de PFV en aan de hand daarvan de 

boekhouding wordt gedaan.   

 

 

07. Scheidsrechterscommissie 

 

Er zal moeten gekeken worden naar een nieuwe voorzitter voor de scheidsrechtercommissie.  

In september is er misschien een scheidsrechters vergadering, nog geen datum vastgelegd. 

 

 

08. Tucht- en Beroepscommissie 

EFFECTIEVE SCHORSINGEN 
 

 
PEERS Geert – pc Maaseik – lic. Nr. 08782 

Een schorsing van 7 jaren en een geldboete van € 500,00 met ingang op 01.07.2017 om te 

eindigen op 30.06.2024. 

 

Clint Thielemans-PC Verbroedering-lic.Nr: 06256 effectieve schorsing van 4 jaar en 4 jaar 

voorwaardelijke schorsing voor een periode van 8 jaar met ingang van 1 mei 2018. 

 

Maxime De Moor: PC Haeseveld-lic.nr:  18292 een schorsing van 2 maanden  en een geldboete 

van €75 

Boete wordt voorwaardelijk geschorst.  

 

Michael Aelbrecht: KPC Schorpioen-lic.nr.: 09318 een schorsing van 15 maanden en een 

geldboete van €200 

Schorsing gaat in van 1/7/2019 om te eindigen op 30/9/2020 

Licentie is ingeleverd: 20/11/2019  

 

Jente Melis: PC Genenbos-lic.nr.: 06706 een tot een schorsing van 4 jaar; deze schorsing wordt, 
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in toepassing van artikel 80 van het TR, verhoogd tot 8 (acht) jaar, en wel onder deze 

modaliteiten : 2 jaar effectieve schorsing, met ingang van 1 december 2019 en lopende tot en met 

30 november 2021, en 6 (zes) jaar voorwaardelijk voor een periode van 10 jaar, met ingang 

eveneens van 1 december 2019 en eindigend op 30 november 2029  

Licentie ingeleverd op 3/12/2019 (1/12/2019 was een zondag) 

 

Geert Laureyns: PC Okapi-lic.nr.: 17521 een schorsing van 6 maanden, waarvan 3 maanden 

voorwaardelijk gedurende een periode van 2 jaar, ingaat op 12/01/2020 en eindigen op 

11/04/2020. 

Licentie is ingeleverd op 14/7/2020 

 

Schorsing is verlopen maar kosten en/of boete werden niet betaald 

(personen blijven geschorst tot bij betaling van kosten en boete) 

 

Uitspraak van 17/10/2018 : Maxime De Moor een verwittiging te geven, en hem duidelijk te 

zeggen dat hij zijn gedrag moet in de hand houden 

Hem geen verdere sancties opteleggen. 

 

ENA Lino – pc Eisden – lic. Nr. 10577 is momenteel geen lid meer 

2 jaar effectief waarvan 1 jaar met uitstel gedurende 2 jaar en een boete van € 150,00 vanaf 

15/04/2016 t/m 14/4/2017.  

 

Adams Alain-PC Pannebolletje-lic.nr: 17329 Schorsing van 9 maanden effectief met ingang vanaf 

01.08.2018 om te eindigen op 30.04.2019 en tot een geldboete van €300  

Ingeleverd op 20/8/2018 

  

 

PEERS Geert – PC Maaseik – lic. Nr. 08782 is ondertussen opnieuw lid (30/10/2019) 

Gezien zijn houding SCHORSING IS DOORGEGEVEN en is geldig VOOR HEEL EUROPA 

Schorsing van 8 maanden en in toepassing van art. 72 van het tuchtreglement gebracht op 16 

maanden, waarvan 8 maanden met uitstel gedurende 2 jaar en tot een geldboete van € 75,00 vanaf 

01/10/2016 t/m 31/05/2017.  

Schorsing gestopt, licentie staat op “afgelopen” 

 

 

09. Rondvraag provincies 

 

Jean-Paul: nu Peter T. zijn ontslag heeft gegeven, begint het bestuur in Limburg te slinken. 

Gino: vindt een bepaald lid in zijn ledenbestand niet terug.  De nodige uitleg wordt gegeven aan 

Gino om het in orde te brengen in zijn ledenbestand.  

Rudi: bepaalde leden van PC Heirnis (recreatieve club), zouden graag competitief spelen in PC 

Patijntje.  Hun licentie zal omgevormd worden naar competitieve, sprekende op de club waar ze lid 

zijn, namelijk PC Heirnis. Dit is vroeger ook toegestaan in Vlaams-Brabant (Dukaval- 

recreantenclub, een paar leden spelen nu competitief bij SPEM)  Dat is maar voor enkele spelers, 

is niet voor een volledig club.    

Actief Beveren zou ontslag nemen, nogal raar overgebracht.  Reinold bevestigd dat hij en Heidi de 

8ste juli een gesprek gaan hebben met het bestuur van Actief Beveren. 

Lucien: er is een document doorgestuurd naar het BO voor een speciale transfer, een lid die wil 

transfereren van de Walen naar de PFV maar de verkeerde documenten zijn gebruikt. Dit zal zo 

doorgegeven worden.   

Als er een evenement georganiseerd wil worden door een club, moeten de clubs een document 

invullen, zo kunnen ze zien of ze het evenement mogen laten doorgaan met de huidige Corona 

maatregelen.  Je kan te raden gaan bij je eigen gemeente. Als je na het invullen van de vragenlijst 

een groene kleur krijgt, is het in orde, rood betekend dat het evenement niet kan doorgaan.  
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Marc: er is beslist dat de kampioenschappen volgend jaar (als die gaan doorgaan) de voorrondes 

zouden gespeeld worden op tijd. Voorstel van Marc is: gewoon het reglement toepassen en erin 

vermelden dat er op tijd gespeeld word. Marc vraagt aan het BO om hierover na te denken.  

  

 

Reinold Borré Heidi De Poorter 

Voorzitter Secretaris 

 

 

 

 

  

 

 

 


